
 Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

Tid Onsdagen den 13 december 2023 kl.19.00 
Plats Vita Villan, Skrävsta Gård 
  
Närvarande Christer Silver Holmberg, Ordförande 

Kerstin Karlsson, Vice ordförande , deltog via Teams 
Kerstin Ångman, Ledamot, sekreterare 
Amanda Emanuelsson, Ledamot, sammankallande i TK 
Åsa Edell, Ledamot , deltog via Teams 
Sandra Niva Kjellvinger, BRUSS-ledamot  
Lotta Gill, 1:a suppleant, deltog via Teams 
Sofia Törnqvist, 2:a suppleant 
Ulf Gunninger, 3:e suppleant  
Linda Holmqvist , Verksamhetschef, adjungerad 
 

  
Frånvarande Siw Andersson, Ledamot,  

Mischa Johansson, 4:e suppleant  
Ella Sennerö, BRUSS suppleant 
 

23107 Mötets öppnande 
Ordförande Christer Silver Holmberg förklarade mötet öppnat klockan 19.03 

23108 Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes 

23109 Val av justeringsperson 
Styrelsen beslutade att utse Sofia Törnqvist till justeringsperson.  

23110 Föregående protokoll 
Förklarades justerat och lades till handlingarna.                                                                                                                                          

23111 Skrivelser 
a) 

 

23112 Rapporter 

a) TK 

Amanda rapporterade 
10/12 arrangerades Pay & Jump  med KM i hoppning för ridskole ponnier, privathästar 
och privatponnier. KM för ridskolehästar flyttades till 11/2 2024 med anledning av att 
många ridskolehästar var skadade. Det var för få funktionärer som hjälpte till. Bättre 
struktur för Pay & Jump behövs. Det behöver förtydligas att alla deltagare måste ställa 
upp som funktionärer. Någon form av tävlingsledare behövs för att få struktur och 
tydliggöra vikten av att hjälpas åt så att vi kan fortsätta att anordna Pay & Jump. 

Dressyrtävlingarna den 25-26/11 fungerade bra trots strömavbrott. En och en halv klass 
ställdes in på lördagen och på söndagen fick tävlingarna börja utan ström. 



Nästa tävling är dressyr den 5-6/1 2024. 

Den 13/1 2024 är det licensträff. 

 

b) BRUS 

Sandra rapporterade 
Luciashowen den 9/12 gick bra tack vare att många funktionärer hjälpte till. 

Trots filmförbud förekommer filmer från ridlektioner på sociala medier. 

Valberedning är klar med sitt arbete. 

Två deltog i ULK kursen 9-10/12. 

c) Verksamhetsrapport 

Linda rapporterade 
Några lediga ströplatser finns i ridgrupperna till vårterminen. En ponny introgrupp 
kommer att starta. 

Några ströplatser till Julkurserna finns.  

Starfire är opererad och kommer få en lång konvalescens. Prixie är pigg men har långt 
kvar till hon kan sättas in i verksamheten. Benny har skickats tillbaka. En ersättning för 
honom kommer. Capitano ska sättas igång. 

Det finns platser kvar till HLR kursen den 15 och 17/12. 

På lördag 16/12 kommer klubbkläder säljas. 

Alla i styrelsen ombeds kolla det mail angående förslag till ändringar i tränarpolicyn som 
Linda skickade den 15/11. Beslut angående policyn fattas snarast per capsulam.  

Förbud att hundar får vara på läktaren kommer att införas då det är en säkerhetsrisk. 

 

d) Ekonomi 
Resultatet följer budget. Hösilage och veterinärkostnaderna är högre än budgeterat. 
Likviditeten är lite bättre än samma period förra året, 

e) Verkställande utskott (VU)  
VU hade inget att rapportera 

f) Personalutskott (PU)  
PU har haft lönediskussioner. 

g) Kommunrelationer  
 

h) Inträffade olyckor eller tillbud  
Ett tillbud har inträffat. 

23113 Cafeterian 

På styrelsens fråga angående att hålla öppet på kvällstid svarar Cafeteriagruppen  att den 
inte ska hållas öppen. Grupper som vill fika efter ridningen kan hänvisas till Smedjan.  

Styrelsen diskuterade frågan vidare. Synpunkter fanns på att det är synd att inte kunna 
utnyttja cafeterian mer. 

  



23114 Ideella timmar 

Totalt har vi i BRS tillsammans gjort fantastiska 5892 ideella timmar under året. 

23115 FCM(First Class Membership) och Placeringspoäng 

Beslut 
Styrelsen beslutade att värdet per FMC check även i fortsättningen ska vara 85 kr.  

Placeringspoängen är 14 kr per placering. 

23116 Budget 2024 

Beslut. 
Styrelsen beslutade att anta Lindas budgetförslag för 2024 och att en budgetgenomgång 
görs i mars 2024. 

23117 Förhandsmeddelande årsmöte 

Ett förhandsmeddelande finns på hemsidan bland årets möten. Christer ansvarar för att 
meddelandet anslås i början av januari.  

23118 Ungdomsfonden 

Beslut 
Styrelsen beslutade att föreslå ett fortsatt uttag på 50 öre till Ungdomsfonden per 
lektionstillfälle och elev. 

23119 Box i lilla stallet 

Linda föreslog att en box tas bort i lilla stallet för att vi ska få vår kvalitetsmärkning från 
Ridsportförbundet. Kvalitetsmärkningen är en värdemätare på bra hästvälfärd och det 
väger upp det inkomstbortfall som en box mindre för med sig. Ombyggnaden kommer att 
kosta ca 25 000kr. 

Beslut 
Styrelsen beslutade att anta Lindas förslag till förändring i lilla stallet. Linda får i uppdrag 
att ta in offerter för utförandet. 

23120 Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

23121 Utvärdering av mötet 

23122 Nästa möte 
Tisdagen den 9 januari 2024 

23123 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet kl.20.50 

 

Skrävsta 2023-12-13 

 

 

Kerstin Ångman Christer Silver Holmberg Sofia Törnqvist 
Sekreterare Ordförande Justeringsperson 

 

 

 



 

 


